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Z A P I S N I K 
s 13. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
03.03.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj Stručne 
službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; Gordana Piskač, 
pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Dario Medvedec, direktor TD Goranski sportski 
centar d.o.o. Delnice; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; Zvezdana Jerković, 
ravnateljica DV Hlojkica; Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica; Nikola 
Muvrin, direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o.; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice i Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za proračun i financije. 
 
Odsutni: Katarina Mihelčić, dogradonačelnica Grada Delnica. 
 
 
GORDANA PISKAČ 

- Podgora, Kalić i Požar dobili su veliki HEP-ov agregat tako da mi svoje male agregate 
možemo povući, a još jedan mali agregat će ostati u Kočičinu. 

- u tijeku je popis šteta od elementarne nepogode.  
- Ivica Knežević – da li su svi agregati na terenu ili su neki od njih vračeni? Gordana 

Piskač – vratili su se svi osim ovih pet koji su u Podgori, Kaliću, Požaru i Kočičinu. 
- danas bi se trebalo aktivno krenuti u ispunjavanje tablica vezano za popis šteta od 

elementarne nepogode. U vezi s time obavljen je teren Crni Lug-Delnice, a nas bi se 
krenulo u Marija Trošt i Kupsku dolinu. Prvo izvješće poslano je još prošli tjedan. 

- prošli tjedan u petak imali smo sastanak s predstavnicima HEP-a koji su dobili zeleno 
svjetlo da na području Gorskog kotara sve problematične vodove koji su nadzemni 
ukopaju. Ljudi su došli s prijedlogom i planom kako bi se i na koji način vršilo 
ukopavanje tih kablova. S obzirom na to da se ti kablovi ukopavaju na dionicama koje 
su vrlo interesantne i gradu Delnicama a vezano za vodoopskrbu odnosno za dijelove 
koji nisu u sustavu komunalnog poduzeća (kopat će se od Delnica do Broda na Kupi, 
od Broda na Kupi prema Kuželju itd.) mislim da bi trebalo hitno sazvati sastanak s 
„Komunalcem“ d.o.o. da vidimo koje dionice bi se mogle iskoristiti. Ivica Knežević – 
iskoordinirajte sastanak s direktorom „Komunalca“ d.o.o. vezano za to. 

- također vezano za „Komunalac“ d.o.o., kraj veljače je bio rok da se organizira odvoz 
otpada s cijelog područja grada Delnica, međutim povratnu informaciju nemam pa bi i 
to također bila tema razgovora. 



- što se tiče radova na infrastrukturi u Supilovoj ulici – nemam povratnu informaciju da 
li je potpisan ugovor s Hrvatskim vodama o sufinanciranju, kada se kreće s radovima s 
obzirom na to da naš dio radova na Supilovoj treba krenuti sredinom 4. mjeseca ove 
godine. Ovaj tjedan treba krenuti s prikupljanjem ponuda za provedbu nadzora nad 
radovima u Supilovoj ulici. Taj dio nije financiran od strane Europske unije tako da će 
to biti direktno naš trošak. 

 
DARIO MEDVEDEC 

- od hokejaškog kluba „Medveščak“ dobili smo pismo namjere da žele trenirati ovdje 
tijekom ovog mjeseca a i intenzivnije. Napravit ćemo procjenu da vidimo koliko je 
isplativo održavati klizalište i tijekom ljeta, pa kada vidimo kolike  troškove to 
iziskuje onda ćemo odlučiti hoćemo li krenuti u takav projekt. 

- u nedjelju je u sportskoj dvorani održan karate turnir. 
- za petak i subotu imamo najavljene grupe koje će posjetiti Muzej lovstva, šumarstva i 

ribolova u Brodu na Kupi. 
- pripremamo i slažemo plan rada za ovu godinu. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- kroz ovaj tjedan krećemo s redovitim aktivnostima prema mjesečnom planu. 
- moramo se pozabaviti sa starim kombijem koji je dotrajao tako da ga moramo 

osposobiti za registraciju. 
- također, u dogovoru smo sa Jedinstvenim upravnim odjelom Grada za prijevoz 

agregata. 
- vidio sam da Statut JVP Delnice nije uvršten u dnevni red za sjednicu Gradskog vijeća 

pa me interesira u kojoj je to fazi i hoće li će on biti na ovoj sjednici Gradskog vijeća 
ili tek na sljedećoj? Ivica Knežević – Odbor je na tekst Statuta imao određene 
primjedbe koje treba popraviti, tako da će Statut biti uvršten u dnevni red za sljedeću 
sjednicu Gradskog vijeća. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- pri kraju smo s pripremama za obilježavanje dana vrtića koji je u srijedu. 
- u četvrtak nam dolazi kazališna družina „Don Quijote“ iz Ivanić Grada s kojom smo 

već surađivali – to je poklon djeci za dan vrtića. 
- čula sam se s gospođom iz Ureda državne uprave koja će napraviti požurnicu vezano 

za rješavanje problema s radijatorima u novom vrtiću. 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 

- ovaj tjedan nam je težište na završavanju javnih poziva jer je rok 07.03.2014. Radi se 
o pet kandidatura koje pripremamo, neke u suradnji s ostalim institucijama u Gradu. 

- što se tiče sjednica turističkih tijela, obrada članarina za 2013. godinu treba biti 
završena temeljem izvoda FINE. 

- ovaj tjedan je i rok za obradu turističkog prometa za veljaču spram TZ županijske i 
Državnog zavoda za statistiku. 

- ovaj tjedan moramo odabrati jednog volontera od moguće dvije prijave koje su stigle. 
- što se tiče sjednica tijela radimo na obradi godišnjeg financijskog izvješća. Dokument 

sam dobila u petak, moram ga obraditi i prilagoditi kriterijima Turističke zajednice. 
 
 
 
 



NIKOLA MUVRIN 
- još uvijek traje akcija čišćenja parka i ostalih javnih površina, posla ima puno. U 

čišćenje su se uključili i ljudi iz GSC-a te osobe koje temeljem akata Grada Delnica 
dobivaju jednokratnu socijalnu pomoć a koju su obvezni prije toga odraditi. 

- javile su nam se i neke udruge koje bi pomogle u čišćenju pa ćemo nastojati 
organizirati i s njima da nam pomognu. 

- sljedeća faza radova na Radničkom domu (fasada i krovište) kreće u 5.mjesecu ove 
godine. 

- zvala me korisnica prostora trgovine „Marica“ u Brodu na Kupi sa željom da se zazida 
i drugi prozor. Ivica Knežević – predlažem da struka pregleda koja je to prostorija, da 
li uz zidanje treba ostaviti ventilator radi provjetravanja itd. Bila je gospođa kod mene 
i upozorila također da se ulazna vrata ne daju zatvoriti pa i to treba pogledati, a 
također je upozorila na veliku vlagu u sanitarnom čvoru. Treba pogledati i spriječiti 
daljnju štetu. Ivica Knežević – istaknuli su i problem drvarnice koja bi im trebala s 
obzirom na to da se griju na drva. Treba vidjeti da li im se može omogućiti neka 
priručna drvarnica u onom vanjskom prostoru iza trgovine. 

- što se tiče privatnih posjeda koji se nalaze ispod „Konzuma“ i „Stenaverta“ dobili smo 
dozvolu za korištenje tih površina za sadnju lavande. 

- sutra idemo u Rijeku na prezentaciju grobne opreme. 
- Ivica Knežević – da li su vam se javili iz Udruge „Labirint“? Nikola Muvrin – javili su 

se, poslali mail i slike međutim mislim da u Gradu nemamo zelenu površinu te 
veličine koja njima treba ali to još trebamo istražiti i dogovoriti se. 

- Ivica Knežević – za petak ujutro želim napismeno koje su ovlasti koncesionara a koje 
su dužnosti korisnika dimnjačara. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- od aktivnosti koje će se vršiti ovaj tjedan naglasak bih stavila na popis šteta na terenu 
koji će vršiti komunalni redar zajedno sa jednim volonterom. Prošli tjedan je obavio 
područje Lučica i Crnog Luga, a ovaj tjedan već su na terenu prema Marija Trošt, 
Brod na Kupi, Čedanj itd. 

- priprema se natječaj za izmjenu svjetiljki javne rasvjete. 
- dobili smo presudu i rješenje od Upravnog suda vezano za komunalni doprinos za 

autocestu (dionica Kupjak-Delnice). 
- Dragan Abramović – da li bi se JVP Delnice sa svojom korpom mogla uključiti u 

radove oko javne rasvjete? To bi nama značilo veliku financijsku pomoć. Davorka 
Grgurić – vezani smo ugovorom s koncesionarom na četiri godine tako da po tom 
pitanju trenutno ne možemo napraviti ništa. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- isplanirala sam otići u osnovnu i srednju školu u Delnicama. S učenicima osnovne 
škole trebalo bi najkasnije u travnju organizirati književni susret po njihovoj želji, a sa 
srednjoškolcima ćemo napraviti noć knjige 23.04.2014.godine, ako bude interesa za 
to. 

 
ĐULIO JUSUFI 

- uspješno smo apsolvirali sve vezano uz godišnje financijsko izvješće i popis imovine. 
- proračunski korisnici su svoje obveze ispunili na vrijeme, svi su predali izjave o 

fiskalnoj odgovornosti. 
- ono što nam predstoji je Upitnik o fiskalnoj odgovornosti koji moramo napraviti do 

31.03.2014. 



- također krećemo s pripremama za konsolidirane godišnje financijske izvještaje. 
- Ivica Knežević – onaj dio zadatka vezano za Zakon o brdsko-planinskim područjima: 

osim te statistike potrebno je izvaditi podatke što smo mi to sve uspjeli napraviti s 
ovim prihodima po osnovi Zakona a što sada ne možemo. 

 
 
TOMISLAV MRLE 

- većina aktivnosti bila je vezana uz pripremu materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 
- kolegica Sanda Bubanj koja radi na imovinsko-pravnim poslovima radi dnevne 

aktivnosti redovito i kontinuirano, radi na dopisima vezanim za poslovnu zonu Kendar 
i mrtvačnicu u Hrvatskom. 

- kolegica Martina Petranović također obavlja poslove vezane za socijalna pitanja i 
udruge. 

- radi se odluka o socijalnoj skrbi i napravljen je prijedlog plana za stručno 
osposobljavanje za ovu godinu. 

 
IVICA KNEŽEVIĆ 

- 31.12.2015. je rok za dovršetak postupka vezano za formiranje okućnica. Trebalo bi 
napraviti okružnicu i staviti ju na web stranicu Grada da se podsjeti da svi upravitelji 
zgrada moraju provesti postupak za formiranje okućnica i da se taj postupak završi u 
roku.  

- obveza jedinica lokalnih samouprava a vezano za Zakon o održivom gospodarenju 
otpadom je da u prostornom planu definiramo prostor za reciklažno dvorište za 
građevinski materijal. Sugestija je da se više jedinica lokalnih samouprava dogovori i 
napravi zajedničko reciklažno dvorište. Pretpostavljam da smo mi u našem prostornom 
planu to definirali ali bez realizacije definiranje ništa ne znači. To bi trebali riješiti. 
Gordana Piskač – u našem prostornom planu definirali smo lokaciju za pretovarnu 
stanicu, reciklažno dvorište i za biokompostanu te za građevinski materijal. To je 
Sović Laz. Prema županijskom planu ta lokacija bi trebala biti u Čabru. Nisam sigurna 
da je ta lokacija najpraktičnija za ostatak Gorskog kotara. 

 
 
 
 
Sjednica je završena u 9,00. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Napisala:      Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić     Ivica Knežević, dipl. iur.  
           


